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PROTOKÓŁ NR XLVI/18 
z obrad XLVI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 31 stycznia 2018 

roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem pani Haliny Muryjas-

Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 19 

 Sesję rozpoczęto o godz. 15.30 

 Sesję zakończono o godz. 17.30 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta 

6. Dembiński Wiesław 

7. Fadrowski Zbigniew 

8. Fidura Jerzy 

9. Formejster Wojciech 

10. Grabowska Wioleta 

11. Jagielska Henryka 

12. Mścichowski Andrzej 

13. Muryjas-Rząsa Halina 

14. Niewiarowski Andrzej 

15. Opara Anna 

16. Paszkowski Tomasz 

17. Purwin Daniel 

18. Stefańska Monika 

19. Stuchła Marcin 

Radni nieobecni na Sesji RM: 

1. Maleszewski Wojciech 

2. Podlaski Kazimierz 

/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/ 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2 

do Protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XLVI Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje z realizacji 

uchwał. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za okres 1 lipca 2017 r. - 31 grudnia 2017 r. 

6. Sprawozdanie z pracy Rady Miasta za 2017 rok. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia 

ich przedmiotu działania i składów osobowych; 

b) planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady Miasta na 10 

miesięcy 2018 roku; 

c) planu pracy Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska 

oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku; 

d) planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta na 10 miesięcy 

2018 roku; 

e) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku; 

f) planu pracy Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Miasta Grajewo 

do Komisji konkursowej rozpatrującej wnioski o przyznanie dotacji klubom sportowym 

w Grajewie; 

h) przystąpienia do sporządzenia zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Grajewa, dotyczącego obszaru położonego na osiedlu Jana Pawła II”; 

i) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027; 

j) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

11. Przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Miasta. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie XLVI Sesji Rady Miasta. 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia XLVI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: 

„Otwieram XLVI zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że na 20 radnych obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 18 radnych, 

co stanowi kworum i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad XLVI zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Zapytała, czy są do niego jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec braku przeszła do jego 

realizacji. 

Poza porządkiem wraz z Burmistrzem Miasta złożyła podziękowanie za pracę odchodzącemu 

na emeryturę dotychczasowemu Prezesowi TBS Sp. z o. o. w Grajewie – panu Jerzemu 

Dereszkiewiczowi. 

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji 

i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 4 do Protokołu/. 

Pan Wiesław Janusz Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Podziękował Burmistrzowi za zaproszenie mieszkańców, instytucji i mediów do organizacji 

obchodów 100-lecia odzyskania przez Polskę niepodległości. 
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Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Zadała następujące pytania: 

• Czy planowana jest podwyżka cen ciepła? 

• Ile osób skorzystało z promocji na grotę solną? 

Pani Anna Opara – Radna Miasta 

Zwróciła się z prośbą o wyrównanie drogi przy placu zabaw na os. Centrum. 

Pan Jerzy Fidura – Radny Miasta 

Zapytał, na jakim etapie jest projekt inwestycji w ul. Legionistów i ulicach przyległych. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z brakiem innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji państwa Radnych 

są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas 

XL Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią 

Załącznik nr 5 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta 

oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania 

miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń 

Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady 

Miasta, tj. od dnia 28 grudnia 2017 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik 

nr 6 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta                           

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XL Sesji Rady 

Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 28 grudnia 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XL Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 28 grudnia 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych 

na XL Sesji Rady Miasta – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. Podziękowała 

Panu Burmistrzowi za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z prac Komisji Rady Miasta za okres 1 lipca 2017 r. - 31 

grudnia 2017 r. /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego 

materiału będą jakieś pytania. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącego dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 
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do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Miasta za okres 1 lipca 2017 r. - 31 grudnia 2017 r. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta 

za okres 1 lipca 2017 r. - 31 grudnia 2017 r.  – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących 

się. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z pracy Rady Miasta za 2017 rok /Informacja stanowi 

Załącznik nr 9 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału będą jakieś pytania. Wobec ich 

braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z pracy Rady Miasta 

za 2017 rok 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z pracy Rady Miasta za 2017 rok – 

przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 7a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów osobowych. Zapytała, 

czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/351/18 

zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu 

działania i składów osobowych. 

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/351/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów 

osobowych /Uchwała stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

ad 7b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku. Zapytała, 

czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącego dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/352/18 w sprawie 

planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady Miasta na 10 

miesięcy 2018 roku. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/352/18 w sprawie planu pracy 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku 

/Uchwała stanowi Załącznik nr 11  do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

ad 7c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie  planu pracy Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta 

na 10 miesięcy 2018 roku. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego dzisiejszego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/353/18 w sprawie 

planu pracy Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz 

Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/353/18 w sprawie planu pracy 

Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku 

Publicznego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku /Uchwała stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu                     

i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku. Zapytała, czy w przedmiotowej 

sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącego dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/354/18 w sprawie 

planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 

roku. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/354/18 w sprawie planu pracy 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku /Uchwała 

stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi  

lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/355/18 w sprawie 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/355/18 w sprawie planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku /Uchwała stanowi Załącznik nr 14 

do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miasta                      

na 10 miesięcy 2018 roku. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego dzisiejszego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/356/18 w sprawie 

planu pracy Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/356/18 w sprawie planu pracy 

Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku /Uchwała stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu/ przy   

18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7g 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie delegowania 

przedstawicieli Rady Miasta Grajewo do Komisji konkursowej rozpatrującej wnioski o przyznanie 

dotacji klubom sportowym w Grajewie. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi 

lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. Dodał, że osobą delegowaną do ww. komisji jest pan Wiesław Janusz Dembiński. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/357/18 

zmieniającą uchwałę w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Miasta Grajewo 

do Komisji konkursowej rozpatrującej wnioski o przyznanie dotacji klubom sportowym 

w Grajewie. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/357/18 zmieniającą uchwałę 

w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Miasta Grajewo do Komisji konkursowej 

rozpatrującej wnioski o przyznanie dotacji klubom sportowym w Grajewie /Uchwała stanowi 

Załącznik nr 16 do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7h 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  

zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Grajewa, dotyczącego 

obszaru położonego na osiedlu Jana Pawła II”. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś 

uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/.  

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XLVI/358/18 w sprawie 
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przystąpienia do sporządzenia  zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Grajewa, dotyczącego obszaru położonego na osiedlu Jana Pawła II”. 

Głosowanie: 17 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XLVI/358/18 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia  zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Grajewa, 

dotyczącego obszaru położonego na osiedlu Jana Pawła II” /Uchwała stanowi Załącznik nr 17 

do Protokołu/ przy 17 głosach za, 0 przeciw, 1 wstrzymującym się. 

ad 7i 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś 

uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/.  

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XLVI/359/18 w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027. 

Głosowanie: 16 głosów za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XLVI/359/18 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027 /Uchwała stanowi Załącznik nr 17 

do Protokołu/ przy 16 głosach za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7j 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2018 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego dzisiejszego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XLVI/360/18 w sprawie zmian 

w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

Głosowanie: 16 głosów za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XLVI/360/18 w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2018 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 18 do Protokołu/ przy 16 głosach za, 

2 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
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ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem otworzyła punkt dotyczący sprawozdania Komisji Rewizyjnej z analizy 

finansowej funkcjonowania Centrum Tradycji Mleczarstwa – Muzeum Mleka w Grajewie. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Przedstawił wyniki kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w zakresie analizy 

finansowej funkcjonowania Centrum Tradycji Mleczarstwa – Muzeum Mleka w Grajewie. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem przedmiotowego 

sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z kontroli 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w zakresie analizy finansowej funkcjonowania 

Centrum Tradycji Mleczarstwa – Muzeum Mleka w Grajewie (Protokół Komisji Rewizyjnej 

nr 43/2017). 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z kontroli przeprowadzonej przez Komisję 

Rewizyjną w zakresie analizy finansowej funkcjonowania Centrum Tradycji Mleczarstwa – 

Muzeum Mleka w Grajewie (Protokół Komisji Rewizyjnej nr 43/2017), przy 18 głosach za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski zgłoszone 

przez Państwa Radnych w punkcie 4. Następnie zwróciła się do Burmistrza o udzielenie 

odpowiedzi na zadane pytania bądź wskazanie osoby, która tej odpowiedzi udzieli. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej dotyczące podwyższenia cen za ciepło 

Powiedział, że obecnie nie są planowane podwyżki cen ciepła, a z tego, co mu wiadomo, cena 

uległa obniżeniu. 

Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej dotyczące ilości osób korzystających z groty solnej 

O udzielenie odpowiedzi zwrócił się do Dyrektora MOSiR. 

Pan Marek Duchnowski – Dyrektor MOSiR 

Powiedział, że w 2015 r. z groty solnej skorzystało - 70 osób, w 2016 r. - 552 osoby, w 2017 r. -

1862 osoby. Podkreślił, że w 2017 r. najwięcej osób było w tych miesiącach, kiedy obowiązywała 

promocja : w październiku - 593 osoby, w listopadzie - 507 osób, a w grudniu - 407 osób. Dodał, 

że w styczniu 2018 r. z groty solnej skorzystało 300 osób. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odp. na pytanie pani Anny Opary dotyczące wyrównania drogi na os. Centrum 

O udzielenie odpowiedzi zwrócił się do Naczelnika WGK. 

Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK 

Powiedział, że miasto celowo nie równa tego terenu w związku z uwagami mieszkańców, którzy 

skarżą się na szybko jeżdżące auta. Zaznaczył, że tak naprawdę nie ma tam drogi, a jedynie skrót 

między dwoma drogami. Na zakończenie swej wypowiedzi dodał, że teren ten zostanie wyrównany. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odp. na pytanie pana Jerzego Fidury dotyczące dokumentacji na ul. Legionistów i ulic przyległych 

Powiedział, że inwestycja zostanie zrealizowana zgodnie z  procedurami oraz z miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego, nie ma mowy o żadnej bezczynności ze strony Urzędu 

Miasta. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Poruszył temat podwyżek cen wody i ścieków. 
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Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, w tej kadencji nie było żadnych podwyżek cen wody i ścieków oraz podatków. 

Zaznaczył jednak, że nie wiadomo, co uchwali Sejm RP. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 20 

do Protokołu/ w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym – przy 18 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję. 

ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XLV Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, 

co było przedmiotem obrad XLV Sesji /Informacja stanowi Załącznik nr 21 do Protokołu/. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści 

protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLV/17  z obrad XLV 

zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 28 grudnia 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego 

treści. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLV/17 z obrad XLV zwyczajnej 

Sesji Rady Miasta z dnia 28 grudnia 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 18 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”. Poinformowała o piśmie Centrum 

Integracji Społecznej w Grajewie, które wpłynęło do Rady Miasta /Załącznik nr 22 do Protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Zapytała o aktualizację osób starających się o mieszkanie w zasobach TBS Sp. z o. o. w Grajewie. 

Pan Tomasz Strózik – Prezes TBS Sp. z o. o. 

Powiedział, że jest to aktualizacja list osób, które złożyły wnioski – obecnie jest około 60 

wniosków, a przewidujemy, że będzie około 300. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Zapytał o lokal po firmie gastronomicznej w Muzeum Mleka. 
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Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, ze lokal jest wolny –  zostanie ogłoszony nowy konkurs na wynajem. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Zapytał, w jakim punkcie jest program „Mieszkanie +”. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Opowiedział o koncepcjach przystąpienia miasta do tego programu – temat obudował szerokim 

kontekstem merytorycznym. 

Pani Anna Domitrz – mieszkanka Grajewa 

Poruszyła temat rozbudowy Agrocentrum – zapytała, na jakim to jest etapie. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że w grudniu 2017 r. została uzgodniona nadbudowa (zostały wydane warunki 

zabudowy). Prezes firmy powiedział, że urządzenia są już kupione. Stwierdził, że być może pogoda 

nie pozwala na rozpoczęcie prac. Dodał, że radny Jerzy Fidura złożył do nas wniosek 

o zorganizowanie spotkania z prezesem firmy, o którego terminie niezwłocznie poinformujemy. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przypomniała o nadchodzących wydarzeniach i uroczystościach. W związku z brakiem innych 

zgłoszeń, uznała ten punkt porządku za zrealizowany. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 17.30 zamknęła XLVI Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XLVI zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 


